
P R O T O K Ó Ł 
 
z I Sesji Rady Miejskiej w Szepietowie odbytej w dniu 1 grudnia 2014 r. w sali kina 
Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie. 

 
Sesję rozpoczęto o godz. 1005, a zakończono o godz. 1200. 

 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, co stanowi 100 % (zgodnie 
z listą obecności). 
 
Radni obecni na sesji: 

 

1. Dąbrowski Marian 
2. Pawłowska Danuta 
3. Ołdakowski Jan 
4. Jabłoński Ryszard Andrzej  
5. Sosnowska Renata 
6. Czarkowski Sławomir 
7. Wojtkowski Mirosław 
8. Czartoszewski Piotr 
9. Dąbrowska Wiesława 

10. Pabich Marek 
11. Paprocki Piotr 
12. Niemyjski Sławomir 
13. Stypułkowski Henryk 
14. Szymoniak Andrzej 
15. Żebrowska Wioleta 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli 
 

1. Stanisław Roch Wyszyński - Burmistrz Szepietowa 
2. Robert Lucjan Wyszyński - Burmistrz - elekt 
3. Ryszard Grodzki - Sekretarz Gminy 
4. Anna Wiśniewska - Skarbnik Gminy 
5. Ks. Kanonik Józef Żyłowski - Honorowy Obywatel Gminy Szepietowo 
6. Ks. Kanonik Stanisław Szymborski - Proboszcz Parafii Szepietowo 
7. Ks. Grzegorz Śniadach - Proboszcz Parafii Dąbrówka Kościelna 

 

oraz dyrektorzy szkół, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy Szepietowo, zakładów 
pracy z terenu gminy, mieszkańcy gminy oraz Przewodniczący Rad Sołeckich (zgodnie 
z załączonymi listami obecności). 

 
Porządek obrad sesji: 

 
1. Otwarcie sesji. 
2. Omówienie  wyników wyborów do Rady Miejskiej oraz wyborów Burmistrza 

Szepietowa 
- wystąpienie Przewodniczącej Miejskiej Komisji Wyborczej  
- wręczenie zaświadczeń dla radnych i burmistrza. 

3. Złożenie ślubowanie przez nowo wybranych radnych. 
4. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego burmistrza.  
5. Przyjęcie porządku dziennego 
6. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej 

a) zgłaszanie kandydatów 
b) powołanie komisji skrutacyjnej 
c) dokonanie aktu głosowania 



d) ogłoszenie wyników wyborów 
e) podjęcie uchwały 

7. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej 
a)  zgłaszanie kandydatów 
b) powołanie komisji skrutacyjnej 
c) dokonanie aktu głosowania 
d) ogłoszenie wyników wyborów 
e) podjęcie uchwały 

8. Zamknięcie obrad 

 
Przebieg obrad: 
 

Ad.1. Otwarcia pierwszej sesji Rady Miejskiej w Szepietowie dokonał radny senior Pan Jan 
Ołdakowski, który poinformował, że zgodnie z art. 20 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym, 
„Pierwszą sesję nowo wybranej rady gminy zwołuje komisarz wyborczy na dzień 
przypadający w ciągu 7 dni po ogłoszeniu zbiorczych wyników wyborów do rad na obszarze 
kraju” i  ust. 2 c  mówi, że: „Pierwszą sesję nowo wybranej rady do czasu wyboru 
przewodniczącego rady, prowadzi najstarszy wiekiem radny obecny na sesji”. 

Radny Senior zapewnił, że dołoży wszelkich starań, aby obrady pierwszej sesji 
przebiegły sprawnie i zgodnie z prawem.  
 

 Przewodniczący obrad powitał wszystkich obecnych na sesji oraz stwierdził, że na 
stan 15 radnych na sesji obecnych jest 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada 
może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

Przewodniczący obrad poprosił Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej Pana 
Marka Jabłońskiego o zapoznanie z wynikami wyborów do Rady Miejskiej oraz Burmistrza 
Szepietowa i wręczenie zaświadczeń o wyborze. 
 

Ad.2. Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej Pan Marek Jabłoński zapoznał 
z wynikami wyborów, złożył gratulacje wszystkim wybranym radnym oraz Burmistrzowi 
i wręczył zaświadczenia o wyborze. 
 

Ad.3. Przewodniczący obrad poinformował, że zgodnie z art. 23a ustawy z dnia 8 marca 
1990 r. o samorządzie gminnym każdy radny przed przystąpieniem do wykonywania 
mandatu radnego ma obowiązek złożenia ślubowania. Ślubowanie odbywało się będzie 
w ten sposób, że zostanie odczytana rota ślubowania, następnie radny najmłodszy wiekiem 
Pani Wioleta Żebrowska będzie wczytywała nazwiska radnych obecnych na dzisiejszej sesji. 
Każdy radny, którego nazwisko będzie wyczytane wstanie i wypowie słowo: „Ślubuję”, po 
słowie „Ślubuję” każdy z radnych może dodatkowo wypowiedzieć zdanie: „Tak mi dopomóż 
Bóg”. 
 

Przewodniczący obrad poprosił wszystkich o powstanie i odczytał rotę ślubowania: 
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 
mieszkańców”. 

Po wyczytaniu przez najmłodszego radnego – Panią Wioletę Żebrowską nazwiska 
radnego z listy obecności radni wypowiedzieli następujące słowa: 

 

1. Dąbrowski Marian – „Ślubuje, tak mi dopomóż Bóg” 
2. Pawłowska Danuta – „Ślubuje, tak mi dopomóż Bóg” 
3. Ołdakowski Jan – „Ślubuje, tak mi dopomóż Bóg” 
4. Jabłoński Ryszard Andrzej – „Ślubuje, tak mi dopomóż Bóg” 
5. Sosnowska Renata – „Ślubuje, tak mi dopomóż Bóg” 
6. Czarkowski Sławomir – „Ślubuje, tak mi dopomóż Bóg” 
7. Wojtkowski Mirosław – „Ślubuje, tak mi dopomóż Bóg” 



8. Czartoszewski Piotr – „Ślubuje, tak mi dopomóż Bóg” 
9. Dąbrowska Wiesława – „Ślubuje, tak mi dopomóż Bóg” 
10. Pabich Marek – „Ślubuje, tak mi dopomóż Bóg” 
11. Paprocki Piotr – „Ślubuje, tak mi dopomóż Bóg” 
12. Niemyjski Sławomir – „Ślubuje, tak mi dopomóż Bóg” 
13. Stypułkowski Henryk – „Ślubuje, tak mi dopomóż Bóg” 
14. Szymoniak Andrzej – „Ślubuje, tak mi dopomóż Bóg” 
15. Żebrowska Wioleta – „Ślubuje, tak mi dopomóż Bóg” 

 
Przewodniczący obrad złożył gratulacje i stwierdził, że wszyscy radni, którzy złożyli 

ślubowanie, objęli mandat radnego Rady Miejskiej w Szepietowie. 
 

Ad.4. Przewodniczący obrad poinformował, że zgodnie z art. 29a ust.1 ustawy z dnia 
8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym objęcie obowiązków przez burmistrza następuje 
z chwilą złożenia wobec rady ślubowania o następującej treści: 

"Obejmując urząd Burmistrza Szepietowa uroczyście ślubuję, że dochowam 
wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego 
i pomyślności mieszkańców gminy."  

Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: "Tak mi dopomóż Bóg." 
 

Poprosił Pana Wyszyńskiego Roberta Lucjana o złożenie ślubowania. 
Nowo wybrany Burmistrz Szepietowa złożył ślubowanie 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Pan Robert Lucjan Wyszyński objął obowiązki 

Burmistrza Szepietowa. 
 
Burmistrzowi Szepietowa Panu Robertowi Lucjanowi Wyszyńskiemu złożono 

gratulacje i wręczono kwiaty. 
 

Przewodniczący obrad podziękował dotychczasowemu Burmistrzowi Panu 
Stanisławowi Rochowi Wyszyńskiemu za pełnienie przez sześć kadencji funkcji Wójta/ 
Burmistrza Szepietowa. 

Byłem Burmistrzowi przybyłe delegacje złożyły podziękowania i wręczyły kwiaty.  
 

Dotychczasowy Burmistrz Stanisław Roch Wyszyński podziękował wszystkim 
osobom z którymi miał zaszczyt współpracować.  

„Z tego miejsca chciałbym podziękować księżom, z którymi miałem możność 
współpracować, bo ta współpraca była bardzo dobra: Ks. Kan. Józefowi Żyłowskiemu, Ks. 
Antoniemu Bardłowskiemu i obecnemu Ks. Stanisławowi Szymborskiemu, Św. P. Ks. 
Mieczysławowi Dworakowskim z Dąbrówki Kościelnej i obecnemu Proboszczowi. Jest to 
ogromna ich duchowa praca, a zwłaszcza Ks. Józef Żyłowskiego, bo prawie na każdej sesji 
był. Żył tymi problemami naszej społeczności. Dziękuję pracownikom Urzędu Gminy 
i obecnie Urzędu Miejskiego, Panu Sekretarzowi, Pani Skarbnik, którzy towarzyszyli mi w 
tych różnych trudnych czasach, ale i w tych czasach chwały i sukcesu, bo to nie były tylko 
trudne czasy, były także i radości. Dla tej obecnej rady gratuluje przede wszystkim wyboru i 
życzę owocnej pracy na rzecz społeczności, bo to wciągu, tym się żyje i potem jest jakaś 
radość i zadowolenie, że się coś osiągnęło. Życzę także wszystkiego najlepszego dla 
mojego następcy, żeby z powodzeniem kierował tą gminą, odnosił sukcesy miał też to 
zadowolenie i wdzięczność od ludzi. Wszystkim Wam życzę Szczęść Boże i dziękuję.”  
 

 Następnie zabrał głos Burmistrz Szepietowa Pan Robert Lucjan Wyszyński. 
„Chciałbym podziękować wszystkim tym którzy na mnie głosowali, głosowali na zmiany. Jak 
gdyby hasłem dla naszego komitetu wyborczego było „Zaufaj Zmianom” no i ludzie zaufali 
tym zmianom. Wiem, że jest to duża odpowiedzialność dla mnie, na pewno będziemy się 
starli, że to co było w tej chwili dobre, żeby było kontynuowane, żeby nie było jakieś przerwy 
w funkcjonowaniu, żeby nadal te przedsięwzięcia które tu są realizowane były dalej 



realizowane. Jest to ogromny kredyt zaufania, że Państwo głosowaliście na mnie, jest dużo 
wyzwań przed tą gminą, myślę, że dzięki dobrej współpracy, mam nadzieję na dobrą 
współpracą z Wysoką Radą, mam nadzieję, że wszyscy wspólnie postaramy się tą gminę 
rozwijać, bo tylko wspólne działanie daje nam możliwości by ten rozwój był. Liczymy na to, 
że będzie dobra sytuacja, jeśli chodzi o możliwości pozyskania środków finansowych, bo 
budżet nasz jaki jest sami Państwo wiecie, że budżet nasz nie zezwoli na to żeby wszystko 
ze swoich pieniędzy zrobić. Będziemy się starali, żeby pieniądze pozyskiwać. Tak więc liczę 
na dobrą współpracę z Wysoką Radą. Mam nadzieję, na dobrą współpracę z sołtysami, będę 
chciał, żeby urząd był otwarty dla wszystkich, żebyście Państwo mogli w tym urzędzie czuć 
się jak u siebie w domu, tak jak to wspomniał Ksiądz Dziekan na kazaniu, żeby to był urząd 
przyjazny, żebyście traktowali ten urząd jako swój, bo to urząd ma pomagać i służyć 
mieszkańcom i mam nadzieję, że przy współpracy będziemy wstanie to zrealizować. 
Dziękuje bardzo.” 
 

Ad.5.   Przewodniczący obrad stwierdził, że złożyliśmy ślubowanie i jesteśmy już radnymi 
i od tej pory będziemy głosować.  

Przewodniczący obrad zapoznał z proponowanym porządkiem obrad sesji.  
Uwag do przedstawionego porządku obrad nie zgłoszono 
Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący obrad stwierdził, że porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 
 

Ad.6. Przewodniczący obrad poinformował, że kolejnym punktem porządku obrad jest  
wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej, w związku z tym zapoznał z regulaminem wyboru 
Przewodniczącego Rady   

(regulamin dołączony do protokołu) 
 Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego regulaminu wyboru Przewodniczącego 
Rady. 
 Przeprowadzono głosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący obrad stwierdził, że regulamin przyjęto jednogłośnie. 
 

a) Przewodniczący obrad porosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady 
Miejskiej: 

- Radny Marek Pabich zgłosił radnego Sławomira Czarkowskiego. 
 

 Kandydat wyraził zgodę na kandydowanie. 
 

 W związku z tym, że nie było więcej zgłoszeń Przewodniczący obrad zaproponował 
przegłosować zamknięcie listy kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 Przeprowadzono głosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za zamknięciem listy głosowało 15 radnych. 
  

Przewodniczący obrad stwierdził, że listę kandydatów na Przewodniczącego Rady 
Miejskiej zamknięto jednogłośnie. 
 

b) Przewodniczący obrad poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej 
i przypominał, że osoby kandydujące nie mogą wchodzić w skład Komisji Skrutacyjnej.  
Do pracy w Komisji Skrutacyjnej zgłoszono radnych: 
 

1. Radny Henryk Stypułkowski 
2. Radny Andrzej Szymoniak 
3. Radna Wioleta Żebrowska 

 



Radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 
Innych propozycji nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący obrad zaproponował przegłosować zaproponowany skład Komisji 
Skrutacyjnej. 

 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za składem Komisji Skrutacyjnej głosowało 15 radnych. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że skład Komisji Skrutacyjnej powołano 
jednogłośnie i porosił Komisję o przystąpienie do pracy i sporządzenie kart do głosowania. 
 

Ogłoszono 5 minutową przerwę.  
 

Po przerwie.  
 

c) Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy. Na Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej 
komisja wybrała spośród siebie radnego Henryka Stypułkowskiego. Przygotowano karty do 
głosowania – na karcie umieszczono nazwiska kandydatów w układzie alfabetycznym.  
 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przypomniał zasady głosowania informując, że: 
w związku z tym, że kandyduje tylko jeden kandydat, głosując za wyborem kandydata, 
stawia się znak „X” w kratce oznaczonej słowem „TAK” z lewej strony obok nazwiska 
kandydata. Głosując przeciwko wyborowi kandydata, stawia się znak „ X” w kratce 
oznaczonej słowem „NIE” z lewej strony obok nazwiska kandydata. Postawienie znaku „X” 
w obu kratkach albo niepostawienie znaku „X” w żadnej kratce powoduje nieważność głosu. 

 

Następnie dokonano aktu głosowania, które przebiegało w ten sposób, że Członek 
Komisji Skrutacyjnej Pani Wioleta Żebrowska wyczytywała nazwisko radnego z listy 
obecności, radny podchodził do komisji i jeden z członków komisji wręczał kartę do 
głosowania. Radny w wyznaczonym miejscu, za osłoną zapewniającą tajność głosowania 
dokonywał skreślenia, a następnie wrzucał kartę do urny. 
 

Po dokonaniu aktu głosowania przez wszystkich radnych Przewodniczący obrad 
ogłosił 5 minutową przerwę, w celu ustalenia wyników głosowania. 
 

Po przerwie. 
 

d) Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej Radny Henryk Stypułkowski zapoznał 
z wynikami wyborów Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczącym Rady Miejskiej w Szepietowie został wybrany radny Sławomir 
Czarkowski 

 

(protokół Komisji Skrutacyjnej dołączony do protokołu) 
 

e)  Przewodniczący obrad poinformował, że mimo, że wybór Przewodniczącego Rady 

Miejskiej został przeprowadzony w głosowaniu tajnym należy podjąć uchwałę stwierdzającą 
wybór. 
 

 Przewodniczący obrad zapoznał z projektem uchwały w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Szepietowie. 
 Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

 

Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwałę w sprawie wyboru Przewodniczącego 
Rady Miejskiej  w Szepietowie podjęto jednogłośnie. 

(uchwała Nr I/1/10 dołączona do protokołu) 
 



Przewodniczący obrad złożył gratulacje nowo wybranemu Przewodniczącemu Rady 
Miejskiej w Szepietowie Panu Sławomirowi Czarkowskiemu życząc owocnej pracy 
i przekazał dalsze prowadzenie obrad. 
 

Ad.7. Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował za wybór, za zaufanie i poinformował, że 
kolejnym punktem porządku obrad jest wybór Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z Statutem Gminy Szepietowo Rada 
wybiera dwóch wiceprzewodniczących. Przewodniczący zapoznał z regulaminem wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej.  

(regulamin dołączony do protokołu) 
 

Uwag do regulaminu nie zgłoszono.  
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem regulaminu głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że regulamin wyboru Wiceprzewodniczących Rady 
Miejskiej przyjęto jednogłośnie. 
 

a) Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego 
Rady Miejskiej.  
Na wiceprzewodniczących Rady Miejskiej zgłoszono następujących kandydatów: 

- Radny Henryk Stypułkowski zgłosił radnego Sławomira Niemyjskiego, 
- Radna Wiesława Dąbrowska zgłosiła radną Danutę Pawłowską  

 

Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 
 

W związku z tym, że nie było dalszych zgłoszeń Przewodniczący Rady zaproponował 
przegłosować zamknięcie listy kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej 
w Szepietowie. 

Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za zamknięciem listy głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że lista kandydatów została zamknięta. 

 

b) Przewodniczący Rady zaproponował aby wybory wiceprzewodniczących 
przeprowadziła ta sama Komisja Skrutacyjna. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za tym składem Komisji Skrutacyjnej głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że jednogłośnie przyjęto propozycje aby wybory 
Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej przeprowadziła wcześniej powołana Komisja 
Skrutacyjna. 

Przewodniczący poprosił Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do pracy 
i sporządzenie kart do głosowania. 
 

Ogłoszono 5 minutową przerwę. 
 

Po przerwie. 
  

a) Komisja Skrutacyjna przegotowała karty do głosowania umieszczając nazwiska 
w układzie alfabetycznym. 
 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Henryk Stypułkowski przypomniał 
o sposobie głosowania informując, że aby być wybranym kandydat musi otrzymać 
bezwzględną większość głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, 
w związku z tym, że zgłoszono tylko dwóch kandydatów na wiceprzewodniczących, to na 
kartach do głosowania obok nazwisk kandydatów z lewej strony znajdują się dwie kratki 



z napisem „TAK” i „NIE”. Stawiając znak „X” w kratce obok nazwiska „TAK” głosuje się na 
kandydata, w kratce „NIE” jest się przeciw. 

 

Dokonano aktu głosowania, które przebiegało w ten sposób, że Członek  
Komisji Skrutacyjnej Pani Wioleta Żebrowska wyczytywała nazwisko radnego z listy 
obecności, radny podchodził do komisji i jeden z członków komisji wręczał kartę do 
głosowania. Radny w wyznaczonym miejscu, za osłoną zapewniającą tajność głosowania 
dokonywał skreślenia, a następnie wrzucał kartę do urny.  

 

Po dokonaniu aktu głosowania przez wszystkich radnych ogłoszono 10 minutową 
przerwę 
 

b) Po przerwie Przewodniczący Komisji Radny Henryk Stypułkowski zapoznał 
z wynikami głosowania. 

(protokół Komisji Skrutacyjnej dołączony do protokołu) 
 

Wiceprzewodniczącymi Rady Miejskiej w Szepietowie wybrani zostali: 
1) Radny Sławomir Niemyjski  
2) Radna Danuta Pawłowska 

 

c) Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Szepietowie. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za  podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 

(uchwała Nr I/2/14 dołączona do protokołu) 
 

 Przewodniczący Rady wybranym wiceprzewodniczącym złożył gratulacje i zaprosił do 
stołu prezydialnego. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że zbliżamy się do końca obrad sesji. Na 
następnej sesji Rady Miejskiej, którą zaproponował odbyć tydzień przed świętami Bożego 
Narodzenia zostaną powołane komisje Rady Miejskiej.  

Zgodnie ze Statutem Gminy oprócz Komisji Rewizyjnej rada powołuje stałe komisje: 
- Komisję Rozwoju Gospodarczego 
- Komisję Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska  
- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 
 

Radny może być członkiem najwyżej dwóch stałych komisji. 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do wszystkich radnych o złożenie 
deklaracji do następnej sesji do Pani Ewy Bartłomiejczuk w jakiej komisji chcieliby pracować. 

 

Ponadto Przewodniczący poinformował, że zgodnie z ustawą o samorządzie 
gminnym radni składają oświadczenia majątkowe w terminie 30 dni od dnia złożenia 
ślubowania.  

Zgodnie z art. 24h ust. 5a jeżeli termin nie zostanie dotrzymany, przewodniczący 
rady, w terminie 14 dni od dnia stwierdzenia niedotrzymania terminu wzywa osobę, która nie 
złożyła oświadczenia do jego niezwłocznego złożenia wyznaczając dodatkowy 
czternastodniowy termin. 

Niezłożenie oświadczenia majątkowego mimo upływu dodatkowego terminu przez 
radnego lub burmistrza - powoduje wygaśnięcie mandatu.   

 

Zaproponował aby oświadczenia majątkowe składać do pracownika obsługującego 
radę - Pani Ewy Bartłomiejczuk. 



Pracownik obsługujący radę Ewa Bartłomiejczuk poinformowała, że po sesji zostanie 
przekazany wszystkim radnym projekt budżetu gminy na 2015 r. opracowany przez 
dotychczasowego Burmistrza, który przed uchwaleniem będzie rozpatrzony na 
posiedzeniach komisji. Ponadto zostaną przekazane druki oświadczeń majątkowych, który 
należy wypełnić w dwóch egzemplarzach. 

 

Następnie zabrał głos Burmistrz, który pogratulował wybranemu Przewodniczącemu 
Rady oraz Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej w Szepietowie i stwierdził, że ma nadzieję, 
na dobrą współpracę, że wspólnie będziemy rozwijali to nasze miasto, naszą gminę, że 
dzięki dobrej współpracy wszystko się ułoży tak jakbyśmy chcieli. 
 

Ad.8.  Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad 
Przewodniczący Rady zamykam I Sesję VII kadencji Rady Miejskiej w Szepietowie. 

  
Na tym protokół zakończono. 

 
Protokołowała 
       
Ewa Bartłomiejczuk      Przewodniczący Rady Miejskiej 
          
               Sławomir Czarkowski 


